
استقلال خوزستان موافق جدایی وینگر کنگویی

اسماعیلوبیفوبههممیرسند؟
بـــه  ورود  حـــال  در  برتـــر  لیـــگ  رقابت هـــای 
خـــود  سرنوشت ســـاز  و  حســـاس  هفته هـــای 
اســـت امـــا در ایـــن میـــان، تیم هـــای مدعی و 
حاضـــر در بـــالای جـــدول، در کنـــار تمرکـــز بـــر 
مســـابقات پیـــش رو، نیم نگاهـــی نیـــز بـــه بازار 
نقل و انتقـــالات تابســـتانی دارنـــد. همان گونه 
که در فصل گذشـــته شـــاهد بودیـــم، در چنین 
مقطعی باشـــگاه ها تـــلاش خود را بـــرای جذب 

بازیکنـــان مـــورد نظـــر آغـــاز می کنند.
با توجه به درخشـــش وینگر خارجی اســـتقلال 
خوزســـتان، به طور خاص، نـــام »بیفوما« وینگر 

کنگویی به عنوان یکی از اهداف اصلی چندین 
ح شـــده اســـت.  ح در رســـانه ها مطر تیم مطـــر
عملکـــرد چشـــمگیر وی در فصل جـــاری باعث 
شـــده تا باشـــگاه هایی نظیـــر اســـتقلال، فولاد، 
تراکتور، ســـپاهان و گل گهر به دنبـــال جذب او 
باشـــند. البتـــه این وینگر با باشـــگاه اســـتقلال 
خوزســـتان قرارداد دارد اما اظهارنظر اخیر البرز 
حاجی پور سرپرســـت تیم خوزســـتانی مبنی بر 
اعلام فـــروش ایـــن بازیکن به علت مشـــکلات 
مالـــی اســـتقلال خوزســـتان، او را به یک شـــکار 
جالب برای تیم هـــای لیگ برتـــری تبدیل کرد.

از آن اســـت کـــه باشـــگاه  شـــنیده ها حاکـــی 
پرســـپولیس، بـــا توجـــه بـــه احتمـــال تغییرات 
مدیریتـــی در صـــورت عـــدم قهرمانـــی، تاکنون 
اقدام خاصـــی در زمینه جذب بازیکن نداشـــته 
است. با این حال، اســـماعیل کارتال، سرمربی 
پرســـپولیس در تلاش اســـت تا با جـــذب 4 یا 5 
بازیکـــن خارجـــی با کیفیـــت، تیم خـــود را برای 

فصـــل آینده تقویـــت کند.
نکته قابل توجه، ارتباط قبلـــی کارتال با بیفوما 
در دوران حضور در فوتبال ترکیه اســـت. کارتال 
از این ارتباط بـــرای ترغیب بیفوما به پیوســـتن 

به پرســـپولیس اســـتفاده کرده و به او اطمینان 
داده کـــه در برنامه هـــای تهاجمی تیـــم، جایگاه 
ویژه ای خواهد داشـــت. بیفوما نیـــز به همکاری 
با کارتال تمایل نشـــان داده و دوست دارد فصل 

آینده را در پرســـپولیس به میدان برود.
ســـابقه همکاری این دو به سه سال پیش و تیم 
آنکاراگوجـــو در ترکیه بازمی گـــردد. در آن زمان، 
بیفوما زیـــر نظر کارتال در 12 مســـابقه به میدان 
رفـــت و 3 گل بـــه ثمر رســـاند. در مجمـــوع 1018 
دقیقه ای که کارتـــال به بیفوما فرصت بازی داده 
بود، ایـــن بازیکن توانســـت قابلیت های خود را 

بـــه نمایش بگذارد.
با نزدیک شـــدن به پایان فصـــل و آغاز فعالیت 
رســـمی بازار نقل و انتقالات، رقابت برای جذب 
بیفومـــا و ســـایر بازیکنان مورد نظـــر تیم ها، وارد 
فـــاز جدی تـــری خواهـــد شـــد. پرســـپولیس در 
زمستان گذشـــته برای جذب این بازیکن رسماً 
اقدام کرد که با رقم درخواســـتی بالای باشـــگاه 
خوزســـتانی ایـــن جابه جایـــی میســـر نشـــد اما 
حالا بـــا چراغ ســـبز آبی های جنوب شـــاید این 
انتقال مهیا شـــود و شاگرد ســـابق کارتال دوباره 

زیر نظـــر او کار کند.
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از نوراللهی و محرمی تا بیفوما و نیازمند

محتوای سبد خرید داخلی کارتال لو رفت؟

طـــی چنـــد روز اخیـــر اخبـــار بســـیاری 
دربـــاره بازیکنـــان مـــورد علاقه باشـــگاه 
پرســـپولیس یا کارتال به گوش می رســـد 
که البته اصلاً مشـــخص نیســـت از کجا 
بـــه رســـانه ها درز کـــرده اســـت. البتـــه 
طبیعتـــاً هیچ کس در باشـــگاه، اســـامی 
مطرح شـــده در رســـانه ها را بـــه عنوان 
تأییـــد  انتقالاتـــی  و  نقـــل  گزینه هـــای 
نمی کند. در عین حال به نظر می رســـد 
مســـأله نقـــل و انتقـــالات بـــا توجـــه به 
بازی های باقیمانده در لیگ برتر بســـیار 
مخفیانـــه پیـــش مـــی رود و فقـــط رضـــا 
درویـــش و کارتال و مدیـــر تیم در جریان 
نقـــل و انتقالات هســـتند. طـــی روزهای 
اخیر نام پیام نیازمنـــد، صادق محرمی، 
تیـــوی بیفومـــا، عـــارف آقاســـی و احمد 
نوراللهـــی بـــرای حضور در پرســـپولیس 
مطرح شـــده کـــه بـــا توجه به شـــایعات 
مربـــوط بـــه لیســـت خـــروج می توانند 
جانشـــینان احتمالی الکســـیس گندوز، 
ایوب العملود، ســـعید صادقی، یاســـین 
ســـلمانی و گئورگی گولســـیانی، حسین 
کنعانی زادگان و مســـعود ریگی باشـــند.
بـــا این وجود می توان شـــرایط خرید این 

گزینه ها را بررسی کرد:

 1( احمـــد نوراللهی: هافبک ســـال های 
قبـــل پرســـپولیس در فوتبـــال امـــارات 
همچنـــان می درخشـــد. او تـــا اینجـــای 
فصل برای الوحده طـــی 23 بازی، 4 گل 
زده و 4 پـــاس گل داده اما قراردادش 30 
ژوئـــن 2025 )دو مـــاه و نیـــم دیگر( تمام 
خواهد شد. گفته شـــده الوحده تمایلی 
برای تمدید قـــرارداد نوراللهی ندارد. این 
بازیکـــن قراردادی 2/5 میلیـــون دلاری با 
باشگاه اماراتی داشته و مشخص نیست 
اگـــر بخواهـــد به فوتبـــال ایـــران برگردد 
رقـــم قـــراردادش چقـــدر بایـــد باشـــد تا 
پرســـپولیس بـــه هـــم نریـــزد. از طرفی 
گفتـــه می شـــود عزیزبـــک گانیـــف زوج 
ازبـــک او در شـــباب الاهلی بـــه البطائح 
پیوسته و شـــاید فرهاد مجیدی بخواهد 
زوج موفق میانه زمین شـــباب الاهلی در 
فصل قهرمانی اش را در تیم خود داشته 
باشد و احمد نور شـــاگرد مجیدی شود.

 2( صادق محرمی: قـــرارداد این بازیکن 
با دیناموزاگرب کرواســـی دو مـــاه و نیم 
دیگر تمام خواهد شـــد و شـــنیده شـــده 
دینامو نمی خواهد قـــراردادش را تمدید 
کند. محرمی بعد از مصدومیت ســـخت 
در جـــام ملت هـــای آســـیا، ایـــن فصـــل 
تـــا اینجـــا فقـــط 8 بـــازی بـــرای تیمش 
انجـــام داده و شـــاید بعـــد از 7 ســـال به 
پرســـپولیس برگـــردد و جدایـــی دانیال 
اســـماعیلی فر و نمایـــش ضعیـــف ایوب 

العملود فراموش شـــود.
بـــه  توجـــه  بـــا   : قاســـی آ عـــارف  )3  
اینکـــه قـــرارداد هـــر ســـه مدافـــع میانی 

پرســـپولیس تمام شـــده، آقاســـی برای 
پر کردن جـــای خالی یکـــی از آنها گزینه 
شـــده اســـت. آقاســـی بهتریـــن مدافع 
تراکتـــور در ایـــن فصـــل بـــوده و عجیب 
اســـت که در تیـــم ملـــی او را نمی بینیم. 
قـــرارداد این بازیکن با باشـــگاهش تمام 
شـــده اما همه چیز به تصمیـــم کارتال در 
خصوص تمدید مدافعـــان فعلی ارتباط 
دارد ضمن اینکه ســـابقه اســـتقلالی این 
مدافع نیز شـــاید بتواند در ایـــن انتقال 

تأثیرگذار باشـــد.
4( پیام نیازمند: شـــنیده شـــده خودش 
بـــه پرســـپولیس پیشـــنهاد 70 میلیاردی 
داده اما از طرفی شـــنیده می شود عمداً 
ایـــن شـــایعات مطـــرح شـــده تـــا او رقم 
قـــراردادش بـــا ســـپاهان را بالاتـــر ببرد. 
قـــرارداد این گلـــر ملی پوش با ســـپاهان 
در پایـــان فصـــل تمام خواهد شـــد اما از 
قرارداد الکسیس گندوز یک فصل دیگر 
باقـــی مانـــده و عملکـــرد او در مجمـــوع 
رضایتبخـــش بـــوده اســـت مگـــر اینکه 
کارتال در این پســـت حســـاس تصمیمی 
انقلابـــی بگیـــرد یـــا دنبـــال جـــذب یک 
گلـــر خارجی کـــه خودش می شناســـد و 

باشد. می پســـندد، 
 5( تیـــوی بیفومـــا: تنها گزینه ای اســـت 
که فصـــل بعد هم با باشـــگاهش قرارداد 
دارد امـــا فعـــلاً جدی تریـــن گزینه خرید 
سرخ هاســـت چرا که قبلاً شاگرد کارتال 
بـــوده و در ایـــن فصـــل در تیم متوســـط 
خوزســـتانی در حـــد ســـتاره درخشـــیده 
است. پرســـپولیس در زمستان گذشته 

گزارش یک

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

خ اردوگاه سر

فرمول پرداخت بدهی مالیاتی
بدهـــی باشـــگاه پرســـپولیس به ســـازمان امـــور مالیاتی 
214 میلیـــارد تومـــان بـــود که پرداخت شـــد. بخشـــی از 
ایـــن بدهـــی از ســـوی ســـازمان امـــور مالیاتی بخشـــیده 
شـــد، بخش زیـــادی از آن از محل درآمدهای اسپانســـری 
باشـــگاه پرداخت شـــد و حدود 35 درصـــد باقیمانده نیز 
با درخواســـت رســـمی باشـــگاه توســـط بانک ها پرداخت 
شـــد تـــا در راه دریافـــت مجوز حرفه ای ســـازی مشـــکلی 
ایجـــاد نشـــود. همان طـــور کـــه می دانیـــد بانک ها طبق 
روال قـــرار بـــود مبلغی را به حســـاب باشـــگاه واریز کنند 
که باشگاه پرســـپولیس طی درخواستی رسمی تأکید کرد 
بـــه جای واریز به حســـاب باشـــگاه، این مبلغ به حســـاب 
ســـازمان امـــور مالیاتی کشـــور واریز شـــود. این گونه بود 
که بدهی مالیاتی باشـــگاه پرســـپولیس از ســـال 1375 تا 
ســـال 13۹۹ پرداخت شـــد. از آنجایی که پرداخت بدهی 
مالیاتی باشـــگاه پرســـپولیس تا قبل از واگذاری برعهده 
وزارت ورزش و ســـازمان خصوصی ســـازی بود و از آنجایی 
کـــه ایـــن بدهـــی از ســـوی باشـــگاه پرداخت شـــده، حالا 
ایـــن مبلغ بـــه بدهی های قبلـــی وزارت ورزش به باشـــگاه 
پرســـپولیس افزوده شـــده و وزارت ورزش این مبلغ را نیز 
بایـــد بـــه بدهی های خود به باشـــگاه پرســـپولیس اضافه 

. کند

باقری: هنوز لیگ تمام نشده است

کریـــم باقـــری مربـــی و دســـتیار اســـماعیل کارتـــال در 
پرســـپولیس، در مصاحبه ای از شـــانس زیاد تراکتور برای 
قهرمانـــی در لیـــگ برتر گفت. باقـــری در یک گفت و گوی 
تصویـــری درباره هفته های پایانی لیـــگ برتر گفت: »هنوز 
4 هفته تـــا پایان لیگ باقی مانـــده و نمی توان پیش بینی 
کـــرد. قبلاً هم دیـــده بودیم در هفته هـــای پایانی جدول 
دســـتخوش تغییرات شد. شـــانس تراکتور از بقیه تیم ها 
بیشـــتر اســـت. امتیازات خوبی کســـب کردنـــد اما هنوز 

لیگ تمام نشـــده است.«

بادامکی: روی بازی خودمان 
متمرکز باشیم

معاون ورزشـــی باشگاه پرســـپولیس درباره شـــرایط این 
تیـــم در لیـــگ برتـــر گفـــت: »در بازی های شـــمس آذر و 
اســـتقلال خوزســـتان به خاطر مشـــکلاتی که داشـــتیم، 
امتیـــاز از دســـت دادیـــم و همیـــن موضـــوع کار را خیلی 
ســـخت کرد اما خوشـــبختانه با نتایجی که این هفته رقم 
خورد، شـــرایط بهتر شـــد. اگـــر در چهار بـــازی باقی مانده 
بتوانیـــم همه ســـه امتیازهـــا را بگیریـــم و تیم های رقیب 
هـــم امتیـــاز از دســـت بدهنـــد، شـــانس قهرمانـــی هنوز 
هســـت. مهم ایـــن اســـت کـــه روی بازی هـــای خودمان 

متمرکز باشـــیم.«
بادامکی در ادامه درباره مشـــکلات جســـمانی اخیر برخی 
بازیکنـــان گفت: »ســـرماخوردگی یک ویـــروس همه گیر 
اســـت و وقتـــی یـــک نفـــر بگیـــرد، بـــه بقیه هم ســـرایت 
می کنـــد. همیـــن موضـــوع باعـــث شـــد تیم در شـــرایط 
ســـختی قرار بگیـــرد. حتی در بازی با نســـاجی هم بچه ها 
آن طراوت همیشـــگی را نداشـــتند اما خوشبختانه با سه 
امتیـــاز از زمیـــن خارج شـــدیم. بـــرای بازی با ســـپاهان 
مطمئنم همه در ســـلامتی کامل خواهند بود و می توانند 
بـــازی ای در شـــأن پرســـپولیس و توقع هـــواداران انجام 

دهند.«

 اولین جلسه هیأت مدیره 
در سال جدید

هیـــأت مدیـــره و مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس دیروز 
نخســـتین نشســـت خود در سال 1404 را تشـــکیل دادند 
کـــه در این جلســـه دربـــاره مســـائل مختلـــف و گوناگون 
باشـــگاه در حوزه هـــای مختلف کاری، بحـــث و گفت و گو 

شـــد و مصوباتی نیـــز از نظر اعضا گذشـــت.
از جملـــه تصمیم هـــای باشـــگاه پرســـپولیس مربوط به 
ســـاماندهی بهتـــر فعالیـــت  مـــدارس فوتبال بـــود که با 

اخـــذ مجـــوز با نـــام پرســـپولیس فعالیـــت می کنند.
بر این اســـاس، فعالیت مدارس فوتبال به شـــکل کنونی 
فقـــط تا پایـــان شـــهریور 1404خواهد بود و مقرر شـــد در 
خصوص راه اندازی ســـامانه مدارس فوتبال پرســـپولیس 
اقدام شـــود که ثبت نـــام این مـــدارس از آن طریق انجام 

شد. خواهد 
البســـه ورزشـــی تیم های مختلف باشـــگاه اعم از آقایان و 
بانوان نیز از دیگر موضوعات طرح شـــده در این جلســـه 
بود و فراخوان عمومی برای انتخاب تأمین کننده البســـه 

در فصـــل پیش رو بزودی انجام خواهد شـــد.
هیأت مدیره بابت تســـویه بدهی بیمه و مالیات باشـــگاه 
از ســـال 1375 تـــا 13۹۹ و همچنین گزارش حسابرســـی 

باشـــگاه از مدیریت باشـــگاه تقدیر و تشـــکر کرد.
موضوعـــات مرتبط با مســـائل ســـازمانی و کارکنـــان نیز از 

موضوعـــات طرح شـــده در این جلســـه بود.

هـــر ســـال یک مـــاه مانـــده بـــه پایان 
فصـــل فوتبالـــی بحث ها و شـــایعات 
نقـــل و انتقالاتـــی بخصـــوص دربـــاره 
تیم هـــای بـــزرگ و پرطرفـــدار آغـــاز 
می شـــود که این مســـأله در خصوص 
پرســـپولیس هـــم کامـــلاً بـــاز و داغ 

. ست ا
در ایـــن میـــان جالب اینجاســـت که 
طـــی روزهای اخیر و حتـــی نیم فصلی 
کـــه پشت ســـر گذاشـــتیم، صحبت از 
حضـــور برخـــی چهره های شـــاخص 
تیم هـــای متوســـط یا درجـــه دو لیگ 
برتـــر در پرســـپولیس مطـــرح بـــود و 
برخی نزدیکان باشـــگاه سعی داشتند 
به مدیـــران پرســـپولیس ثابت کنند 
ایـــن گزینه هـــا می تواننـــد در پیراهن 
ســـرخ نیز بدرخشـــند و به درد کارتال 

در فصل آینـــده بخورند.
در این میان گزینه هایـــی از تیم های 
متوســـط مطـــرح شـــده و همچنـــان 
در شـــبکه های اجتماعـــی و فضـــای 

رســـانه ای فوتبالـــی نام هایـــی بـــرای 
لینک شـــدن به پرســـپولیس شنیده 
می شود که مشـــخص نیست اساس 
ایـــن  بـــا  نام شـــان  شـــدن  ح  مطـــر
عنوان که »پرســـپولیس بـــه......... 
نشـــأت  کجـــا  از  شـــد«  علاقه منـــد 

می گیـــرد.
در نـــگاه اول اینطور به نظر می رســـد 
کـــه نمایش بازیکـــن مزبـــور در بازی 
رودررو مقابل پرســـپولیس به چشـــم 
کارتال آمده و برای پرســـپولیس فصل 
بعد گزینه شـــده امـــا بیشـــتر از آنکه 
این نکته جدی باشـــد مطرح شـــدن 
نام ها توســـط واســـطه ها درست بعد 
از همیـــن بازی هاســـت کـــه موضوع 
چنیـــن  بـــه  خ ها  ســـر علاقه منـــدی 
گزینه هایـــی را به خبر یا شـــایعه نقل 

و انتقالاتـــی تبدیـــل می کند.
بـــا ایـــن وجـــود واقعیت اینجاســـت 
کـــه ســـتاره های تیم های درجـــه 2 در 
پرســـپولیس کارایـــی و کیفیـــت لازم 
را نخواهنـــد داشـــت چرا کـــه همین 
بازیکنـــان در تیم هـــای خـــود کـــه نه 
توجـــه رســـانه ای دارنـــد نـــه هـــوادار 
آنچنانی، نوســـان دارند و بعید اســـت 

در پرســـپولیس بـــزرگ بـــا این حجم 
از توجـــه رســـانه ای و پررنـــگ شـــدن 
هر مســـأله کوچکش در شـــبکه های 
اجتماعـــی به موفقیت دســـت یابند.
در واقـــع مثل هر فصل پرســـپولیس 
نیاز به ســـتاره کارآمـــد و اصطلاحاً کار 
دربیـــار یا بازیکنانـــی در حد حضور در 
تیم های ملی دارد که قابلیت ســـتاره 
شـــدن را دارند هـــر چند این بـــار این 
مهم باید با موضـــوع جوانگرایی تیم 
در فصـــول آینده در نظر گرفته شـــود.

haber� »مدتـــی پیش بود کـــه در رســـانه 
ler«، اخبـــاری مبنـــی بـــر علاقـــه باشـــگاه 
پرسپولیس به جذب یک هافبک ترکیه ای 
برای فصل آتی منتشـــر شـــد. با مرور زمان 
بـــر اســـاس ایـــن گزارش هـــا، ایـــن بازیکن 
کســـی نیســـت جز مرت هـــاکان یانداش، 
هافبـــک باســـابقه و کاپیتـــان ســـابق تیـــم 
فنرباغچـــه ترکیـــه. در صـــورت صحت این 
خبـــر، یانـــداش پس از ســـردار دورســـون، 
دومیـــن بازیکـــن ترکیه ای خواهـــد بود که 
بـــه جمـــع سرخپوشـــان پایتخـــت ملحق 

می شـــود.
ذکر ایـــن نکته ضروری اســـت که باشـــگاه 
پرســـپولیس، تحت هدایـــت کارتال، پیش 
از این با جذب ســـردار دورسون نشان داده 
اســـت که تمایـــل دارد به ســـراغ بازیکنانی 
برود که شـــناخت کافی از توانایی های آنها 
دارد. این مســـأله می تواند احتمال صحت 
اخبـــار مربوط بـــه یانـــداش را تقویت کند 
چـــرا که یانداش در طـــول دوران مربیگری 
خود بیشـــترین تعداد بازی را تحت هدایت 

کارتال تجربه کرده اســـت.
در  یانـــداش  وضعیـــت  حـــال،  ایـــن  بـــا 
فنرباغچه چندان هموار به نظر نمی رســـد. 
گزارش هایـــی مبنـــی بر نارضایتی بخشـــی 
از هـــواداران فنرباغچـــه از عملکـــرد او و 
حتـــی تذکرات جـــدی مدیریت باشـــگاه به 
دلیل رفتارهـــای حاشیه ســـاز وی در زمین 
بازی منتشـــر شده اســـت. ظاهراً مدیریت 
فنرباغچـــه بـــه یانـــداش هشـــدار داده که 
در صـــورت تکـــرار رفتارهای نامناســـب، با 
جریمه های ســـنگینی روبه رو خواهد شـــد 
کـــه بـــا توجـــه بـــه ایـــن گزارش ها بـــه نظر 
می رســـد مســـیر جدایـــی ایـــن هافبـــک از 

فنرباغچه هموار اســـت. 
مرت هـــاکان یانداش کـــه در ابتدای فصل 
2021- 2020 بـــه فنرباغچه پیوســـت، قرارداد 
خود را تـــا پایان فصـــل 2026-2025 تمدید 
کرده اســـت. ارزش کنونی ایـــن بازیکن 31 
ســـاله حـــدود یک میلیـــون یـــورو تخمین 

زده می شـــود.
در فصل جـــاری، یانداش در 27 مســـابقه 
رســـمی برای فنرباغچـــه به میـــدان رفته و 
در مجمـــوع 731 دقیقه بازی کرده اســـت. 
او در ایـــن مدت یک گل به ثمر رســـانده و 4 

پاس گل نیز داده اســـت.

در نهایـــت، بایـــد منتظـــر مانـــد و دید که 
آیـــا ایـــن گمانه زنی ها بـــه واقعیـــت تبدیل 
می شـــود و مـــرت هـــاکان یانـــداش فصل 
آینده پیراهن پرســـپولیس را بر تن خواهد 
کرد یا خیر. پیوســـتن بازیکنی با این سابقه 
و تجربـــه می توانـــد بـــه طور قابـــل توجهی 
خط هافبـــک پرســـپولیس را تقویت کند، 
اما باید بـــه چالش های احتمالی ناشـــی از 
رفتارهای حاشیه ســـاز او نیز توجه داشت. 
تصمیـــم نهایـــی بـــا کادر فنـــی و مدیریت 

باشـــگاه پرســـپولیس خواهد بود.

هر روز یک اسم جدید

ستاره های تیم های درجه 2 به کار پرسپولیس نمی آیند
گمانه زنی ها پیرامون پیوستن مرت هاکان یانداش به پرسپولیس

آیا دومین ترک در راه است؟

سوژهدیدگاه

مصاحبه

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

هم بـــرای خرید او رســـماً اقـــدام کرد اما 
باشـــگاه اهـــوازی تقاضای 300 هـــزار دلار 
برای رضایتنامه اش داشـــت و این انتقال 

منتفـــی شـــد. حـــالا و بعـــد از موافقـــت 
اولیه باشـــگاه استقلال خوزســـتان برای 
جدایـــی بیفوما باید دید رقـــم رضایتنامه 

او بـــه گونـــه ای خواهـــد بود کـــه کارتال و 
درویش را بـــرای این انتقـــال به قطعیت 

برســـاند یا نه.

جواد منافی بازی مقابل ســـپاهان را مهم ترین 
بازی فصل سرخ ها برای کسب قهرمانی می داند 

و ارزش آن را بیش از شش امتیاز می داند.
از بازی مقابل نساجی شروع کنیم.

پرسپولیس در یک نیمه بازی خوبی ارائه نداد اما 
به هرشکل سه امتیاز را در یک دیدار خارج از خانه 
کسب کرد هر چند که شرایط دو تیم آنها را وادار 

ســـاخته بود با انگیزه بســـیار بالایی بازی کنند و 
شرایط برای هر دو تیم بسیار حساس شده است.

بیرانوند گفته تراکتور قهرمان 
می شود.

من فکر می کنم هر تیمی لیاقت داشـــته باشـــد 
قهرمان خواهد شـــد. هر ســـه تیم بالای جدول 
شانس دارند اما شانس تراکتور بیشتر است اما 
اینطور نیست که این تیم را قطعاً قهرمان بدانیم 
و به همین دلیل معتقـــدم بیرانوند عجله کرده 
است. سپاهان و پرسپولیس چهار و تراکتور پنج 
بـــازی دیگر دارند و به همیـــن دلیل هنوز جنگ 

قهرمانی تمام نشده و بازی ادامه دارد.
بازی مقابل سپاهان هم تنها با 

حضور تماشاگران زن برگزار می شود.

ما هـــر کاری کنیم نبایـــد حضور هـــواداران را در 
ورزشـــگاه محدود کنیم اما حتماً باید مانند بازی 
رفـــت دو تیـــم در اصفهـــان، در ورزشـــگاه آزادی 
شرایطی فراهم شـــود که پرسپولیس هم بتواند 
با ظرفیت بالایی در حضور تماشـــاگران زن بازی 

خانگی اش را برگزار کند.
بازی مقابل سپاهان در راه قهرمانی 

دو تیم چقدر ارزش دارد؟
پرسپولیس در این فصل چند بازی را به سپاهان 
باخته و به همین دلیل باید به هر شـــکل ممکن 
در بازی حیثیتی پیروز شود. این بازی به نظرمن 
حتی بیشتر از شش امتیاز برای دو تیم ارزش دارد 
و کمـــک زیادی به تیم برنده خواهد کرد تا خیلی 
امیدوارتر برای قهرمانـــی بجنگد. این بازی برای 

پرســـپولیس حکم مرگ و زندگـــی دارد و کارتال 
باید از تجربه بالایش استفاده کند تا به هر شکل 

ممکن بازی حیثیتی را ببرد.
در رابطه با درخشش بازیکنان جوان 
مانند براجعه و عنایت زاده و شرایط 

آنها چه صحبتی دارید؟
هر دو بازیکنان بســـیار خوبی هستند و از آینده 
روشـــنی برخوردار هســـتند. عنایـــت زاده هم در 
اولین بازی که به میدان رفت توپ زیاد لو داد اما 
در بازی مقابل نساجی خوب بازی کرد و گل بسیار 

باارزشی به ثمر رساند.
در مورد جناح چپ پرسپولیس 

و بازی میلاد محمدی و اورونوف 
مقابل نساجی چه صحبتی دارید؟

میلاد نســـبت به بازی قبلی اش بهتر بود و پاس 
گل باارزشی داد. البته انتظاری جز این از بازیکن 
ملی پـــوش نمی رود. اما اورونوف با بازی ضعیفی 
که ارائه داد نشـــان داد هنوز افتش ادامه دارد هر 
چند امیدوارم در چند بازی پایانی فصل شرایطش 
بهتر شـــود و بتوانـــد در این مقطع حســـاس به 

پرسپولیس کمک کند.
در رابطه با داور بازی مقابل سپاهان 
هم حرف و حدیث های زیادی وجود 

دارد!
پرســـپولیس باید تمام تمرکز خودش را بگذارد 
تا از ســـد ســـپاهان بگذرد و آنقدر با قدرت ظاهر 
شـــود که داوری و هیچ چیـــز دیگری نتواند مانع 

بردش شود.

بیرانوند در مورد قهرمانی عجله کرد

منافی: بازی با سپاهان مرگ و زندگی است


